



## Protokoll ordinarie styrelsemöte

**Möte:** Styrelsemöte 2023:04

**Tid:** 2023-04-17 18.00-20.15

**Plats:** Teams

### Deltagare:

| <u>Namn</u>        | <u>Signatur</u> | <u>Roll</u>  | <u>Närvarande</u> | <u>Frånvarande</u> |
|--------------------|-----------------|--------------|-------------------|--------------------|
| Tobias Hansson     | TH              | Kårchef      | X                 |                    |
| Anders Larsson     | AL              | Vice kårchef | X                 |                    |
| Mats Palm          | MP              | Sekreterare  | X                 |                    |
| Mikael Larson      | ML              | Kassör       |                   | X                  |
| Staffan Björk      | SB              | Ledamot      |                   | X                  |
| Christian Ternblad | CT              | Ledamot      | X                 |                    |
| Allan Gustavsson   | AG              | Ledamot      | X                 |                    |
| Jonas Hallström    | JH              | Ledamot      | X                 |                    |
| Eddie Ohlsson      | EO              | Ledamot      | X                 |                    |
| Johan Andersson    | JA              | Suppleant    |                   | X                  |
| Maria Juul         | MJ              | Suppleant    | X                 |                    |

### 1 § Mötets öppnande

*Tobias Hansson öppnade mötet*

### 2 § Frågan om mötet är stadgeenligt kallat

*Mötet är stadgeenligt kallat.*

### 3 § Utsedda att justera protokollet

*Christian Ternblad och Eddie Ohlsson utses till att justera protokollet.*

### 4 § Godkännande av föreslagen dagordning

*Dagordningen godkändes.*

### 5 § Ekonomi och budgetuppföljning

#### 5.1 § Uppföljning ekonomin och status på av- respektive ned skrivningar

*TH gick igenom ekonomin eftersom Mikael och Johan fått förhinder till dagens möte.  
Konto 6570 bör kontrolleras då denna post är för hög*

#### 5.2 § Uppdatering av ekonomimallar och formulär så de stämmer överens med nya

*hanteringen och rutiner. Upprätta/se över logg över avtalsparter och konton  
Bordlägges till nästa möte*

### 6 § Gemensamma styrelseärenden

#### 6.1 § Iordningställa SharePoint – uppföljning:

**MP** och **TH** kontaktar CE ang historiska dokument - Pågår

**MP** tar kanslitjänst. Pågår

**SB** tar ekonomi. Pågår

**CT** tar verkstadsgruppen. Pågår

**TH** tar Styrelsen och stadgar. Pågår

**ML** tar Kommunikation. Pågår

**ML** tar Enduro. Pågår

Mål: Samtliga delar skall vara klart tills den 30/10–23



**6.2 § Åtgärder efter kårstämma**

Genomgång vad som behöver göras och vad som kvarstår för delning av arbetsuppgifter.

*TH gick igenom och redigerade dokumentet*

*ML rättar till behörigheterna i Idrott on line*

*MP rättar till behörigheterna i My Club*

*Bordlägges till nästa möte*

**6.3 § Arbetsmöte och uppgiftsfördelning**

*Bordlägges till möte längre fram*

**6.4 § Deltagare till Riksstämman**

*TH deltagar som ombud*

*Styrelsen stödjer valberedningens förslag för val av ledamöter i Riksstyrelsen.*

**6.5 § Motioner till Riksstämman**

*FMCK Bohusdal har lämnat in en motion om införande av FMCK Logo vävt märke med kardborrsida. FMCK Malmö tillstyrker motionen*

**7 § Kansli/Post**

*Inget att avhandla*

**8 § Medlemssystemen**

*Bordlägges till nästa möte*

**9 § Myndighetskontakter**

**9.1 §** Kommande möte med Friv gällande gröna sidans verksamhet.

*TH meddelade att möte blev uppskjutet på obestämd tid*

**9.2 §** Länsstyrelsen Skåne

*Avtal mellan kåren och Länsstyrelsen har inkommit.*

*Kommentar till avtalen: FMCK Malmö godkänner inte de skrivelser som är inskickade till oss för granskning. Vidare förhandlingar angående avtalen fortsätter, frågor om CMR verksamhet bör lyftas på riksnivå.*

*Avtal ang Länsstyrelsens lån av FMCK Malmös mc förhandlas vidare.*

**9.3 §** Möte bokat med kommuner i syd östra Skåne för att presentera CMR konceptet och vilka förmågor vi kan bidra med.

*Genomförs under april månad. MJ haft samtal/möte, frågeställningar framkom angående utrustning/motorcyklar. I stort ett positivt samtal med kommunerna.*

**9.4 §** Uppföljning miljöavgift Lunds kommun

*Avgiften stämmer och kommer att vara en årlig kostnad. Bör komma en faktura.*

**10 § Gemensam utrustning och materiel**

Traktorn Revinge hur ser behovet ut för den framåt och vad gör vi med den. *Avvaktar med avveckling utav traktorn.*



**11 § Gemensam kommunikation inkl. Hemsidan**

**12 § Hemsidan**

*CMR sidan behöver justeras för att få in intressenterna på rätt väg.*

*Därefter byggas upp så den ger matnyttig information om konceptet först riktat till individerna, därefter till myndigheter eller kommuner etc.*

*MJ tittar på detta så fort hon kan.*

**Medlemsfrågor**

**12.1 § Medlemspremieringar**

*Bordlägges till nästa ordinarie styrelsemöte.*

**13 § Gröna sidan**

**13.1 § Ordonnansverksamhet samt Mc 258**

*Rekryteringenemang med MCCM*

*CT informerade från detta. 3 ord, 2 CMR och ett antal från Trafikplutonen från 47 HV-bat inkl bil.*

**13.2 § CMR**

*Mj var på SMC:s avrostning på Ring Knutstorp och gjorde reklam för CMR.*

**14 § Rekrytering**

**14.1 § CMR**

*Statusrapport*

*Infomöte onsdag den 19/4 på i Robothallen 15 st intresserade.*

**15 § Hv**

*Statusrapport*

*Flera ordonnanser på väg in*

**Drift och underhåll Robothallen**

*Inget att rapportera*

**16 § HÖF inkl. körspåret**

**16.1 §** Underhåll på spåret inför säsongen behövs.

*AG tittar på att få till en grupp som sköter banan.*

*AG sätter ihop något som kan komma upp på hemsidan. HÖF och RH stängt från och med 23/4 fram till 17/5.*

**17 § Specifik kommunikation Gröna sidan**

*EO rapporterade från Armé mästerskapet på Livgardet*

**18 § Enduro & Revinge**

**18.1 § Träningsaktiviteter**

*Uppehåll under FMÖ*

**18.2 § Ungdomsverksamhet**

*EO försöker få till en prova på dag för ungdomar till hösten.*

**18.3 § Tävlingar**

**18.3.1 §** Sydendurocupen

*Ansökan godkänd av Svemo*

*Inget svar från FortV ännu*

**18.3.2 §** Förfrågan från SCCS angående tävling på Revinge under 2024

*Behandlas av EoR*



**18.4 § Föreningsutveckling, enduro**

*Gruppen har planeringskonferens tillsammans med RF-SISU den 30/3 på Arenan i Malmö. AL rapporterade, en positiv upplevelse.*

**18.5 § Tävlingsorganisation**

*Inget speciellt att rapportera*

**18.6 § Styrgrupp**

*Bordlägges till nästa ordinarie styrelsemöte.*

**18.7 § Drift och underhåll Revinge**

*Inget speciellt att rapportera väntar på FMÖ avslut*

**18.8 § Specifik kommunikation Enduro & Revinge**

*Inget speciellt att rapportera*

**18.9 § Träningsläger**

*Träningsläger är planerat till den 12/8 hos Thomas Kongshøj*

**18.10 § Externt**

*Vi har erbjudits av FMCK Skövde för att delta som funktionärer vid Enduro GP 1–3 juni 2023. ML samordnar mindre grupp för att representera FMCK Malmö på plats. Ett 10-tal intresserade som kommer att delta.*

**19 § Civil verksamhet & trafiksäkerhet**

**19.1 § Touringverksamhet**

*Diskussioner om Magnus förslag om Tysklandsresa och kommit fram till att styrelsen kan stötta ekonomiskt men inte driva projektet.*

**19.2 § Trafiksäkerhetsarbete**

*Inget speciellt att rapportera*

**20 § Övriga frågor**

Ordonnanser i Sydenduron.

*Försöka få i gång ordonnanser på Revinge*

**21 § Nästa möte**

Datum: 2023-05-22

Tid: 18–20

Plats: Teams

**Mötet avslutas**

Tobias Hansson avslutade mötet.

**Protokollet skrivet av:**

Mats Palm

**Protokollet justerat av:**

Christian Ternblad

Eddie Ohlsson